
Делегат Крунослав Врдољак поставио је питање Министарству спољне трговине 

и економских односа БиХ које гласи: 

“На годишњем нивоу у Ливањском кантону произведе се око 1.200 тона ливањског 

сира. Пласира се, највећим дијелом у туристичке дестинације средњег Јадрана у 

Републици Хрватској. У тој производњи директно или индиректно ангажовано је више 

од 800 радника. Од 1. јула ове године извоз ливањског сира у потпуности је 

онемогућен, а егзистенција читавих породица доводи се у питање. Агенција за 

безбједност хране покушава преко надлежног органа Европске уније обезбиједити 

стручни преглед постројења и објеката за производњу ливањског сира, међутим 

очигледно то иде тешко и веома споро. Колико је Министарство спољне трговине и 

економских односа укључено у рјешавање овог проблема?”  

 


